
ZÁPIS 2/2025 

 

z jednání výkonného výboru OSH Rokycany dne 12. 3. 2025 

 

 

Přítomni:      dle prezenční listiny 12 členů výkonného výboru 

Omluveni:     J. Pecháček, , M. Sýkora, M. Štědrý, M. Svoboda,  B. Svobodová, Vaindl 

 

 

1. Jednání zahájil starosta OSH Miroslav Frost, který uvítal přítomné a seznámil 

s programem. K programu nebylo připomínek.  

Starosta OSH popřál k životnímu jubileu Vladimíru Sazimovi a rovněž dalším členům 

VV, kteří měli v tomto období narozeniny.   

 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu - zapisovatel stálý Věra Sedláčková, 

ověřovatel zápisu Vladimír Sazima  

 

3. Kontrola usnesení: 
 

-  úkol č. 1/25 - členům VV - zástupcům okrsků, kteří mají členy v ORR, aby  

                             docházeli na jednání nebo zvolili jiné členy   -           úkol trvá 

 

4. Čerpání rozpočtu za leden - únor - informovala Věra Sedláčková: 

Příjmy jsou prozatím pouze členské příspěvky a tržby z prodejního materiálu, výdaje - 

provoz sekretariátu, jízdné a mzdy. Byl odveden roční poplatek za zpracování 

účetnictví a mezd. Za období leden a únor nejsou odchylky v plánovaném rozpočtu. 

 

5. Zprávy z odborných rad: 

- ORM - Jarmila Baslová ml.: seznámila s OZ soutěže v pexesu a uzlování, která se 

bude konat 15. 3. ve Zbiroze, předpokládaná účast je 200 osob.  

Další soutěží MH je noční soutěž, která se bude konat 26. 4. ve Lhotě pod 

Radčem. Dále je zpracováváno OZ na požární útoky MH v Kamenném Újezdě dne 

18. 5. a zpracováváno OZ na okresní kolo Plamen dne 24. 5. 2025. Je třeba zajistit 

náhradní místo konání soutěže Plamen, protože stadion Jižní Předměstí 

v Rokycanech je v rekonstrukci, návrh je uspořádat Plamen ve sportovním areálu  

v Nevidě.  

Školení rozhodčích MH v Trhanově - bohužel byl malý zájem, počet rozhodčích je 

celkově nedostačující, při obsazování soutěží vzniká problém.  

- rada ochrany obyvatelstva - V. Strejc: semináře rady OO, který byl nabízen, se 

bohužel nezúčastnil nikdo z našeho okresu. Byla publikována směrnice pro 

vytváření skupin ochrany obyvatelstva. Na základě této směrnice by  

sbory, které mají členy v radě OO, měly skupinu ochrany obyvatelstva 

zaregistrovat přes KSH.  

Miroslav Frost - je nutné obsadit stálého vedoucího odborné rady prevence, je 

jednáno s vytipovaným členem.  
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6. Zprávy z VVH okrsků: 

- M. Frost - okrsek č. 5 Všenice -  okrsek funguje velice dobře, je aktivní 

- R. Franta -  dne 5. června se koná v Darové soutěž v rámci MDD, pozval přítomné 

členy VV i jejich sborů jménem pořadatelů závodu 

- M. Frost - soutěž dětí by mohla být podpořena z dotací Pk 

- L. Král - okrsek Terešov - pro letošní rok byly již dohodnuty všechny akce v rámci 

okrsku. Dále dne 17. srpna pořádá obec Podmokly akci, při které dobrovolní hasiči 

předvedou ukázky své techniky 

- L. Drobička - okrsek Holoubkov - okrskovou soutěž bude pořádat SDH Těškov.  

Členové se shodli na tom, že pokud se budou akce sborů konat v neděli, zúčastní 

se jich minimum účastníků, o nedělní akce není zájem.  

- V.Sazima - je také dohodnutý termín okrskové soutěže. Při soutěži se zúčastnil i 

SDH Skořice - sbor v likvidaci.  

- J. Reindl informoval o cvičení dobrovolných hasičů, které se bude konat na 

podzim v Brdech.  

 

7. Návrhy na vyznamenání:  

Miroslav Frost předložil návrhy na vyznamenání : 

SDH Bušovice - návrh na udělení titulu ZH - Jiří Sádlo a návrhy na udělení Řádu Sv. 

Floriána a medaile za mimořádné zásluhy 

Jarmila Baslová, SDH Volduchy  - návrh na udělení titulu ZH 

Vladimír Sazima, SDH Mirošov - návrh na udělení titulu ZH 

Návrhy na vyznamenání SDH Kladruby SDH Štítov a SDH Dobřív 

S udělením vyznamenání dle předložených návrhů  přítomní  členové VV souhlasili. 

 

8. Diskuse, různé: 

- V. Sedláčková informovala o placení členských příspěvků - dosud neuhradily 

 2 sbory 

- Miroslav Frost - je třeba zajistit členy mandátové komise na shromáždění 

představitelů OSH, které se bude konat dne  dne 3. dubna  

- Miroslav Frost - okres Rokycany nebude v letošním roce kontrolován v rámci 

plánované kontrolní činnosti  

- Dále M. Frost informoval- na KSH probíhá prodej stříkačky FOX 3, cena 

50 tis. Kč 

- proběhla krátká diskuse k zakoupení startovací pistole, nejlépe elektronická, u 

které není třeba dokupovat náboje 

- V. Brandtner - rovněž je třeba zakoupit budík z důvodu například stejných doběhů, 

kdy v hodnocení času záleží na vteřinách 

- M. Frost - aktiv ZH se bude v letošním roce konat v Bečově. 

V měsíci dubnu proběhne v pátek 11. 4. školení hospodářů v Přibyslavi, v sobotu 

12. dubna bude shromáždění starostů OSH a v neděli 14. dubna je školení KORM 

KSH a OORM OSH.  
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9. Usnesení: 

VV OSH dne 12. 3. 2025 

 

I. SCHVALUJE 

a) Zapisovatele věru Sedláčkovou 

b) Ověřovatele zápisu Vladimíra Sazimu 

c) Zprávu o čerpání rozpočtu za leden - únor 2025 

d) Návrhy na vyznamenání dle bodu 7/ tohoto zápisu 

 

II. BERE NA VĚDOMÍ 

a) Zprávy z odborných rad 

b) Zprávy z VVH okrsků 

 

III. UKLÁDÁ 

-       úkol č. 2/2025 - zakoupit startovací pistoli                 zajistí: starosta OSH 

-       úkol č. 2/2025 - zajistit soutěž MH dne 15.3. 2025 ve Zbiroze  - zajistí : ORM 

-       úkol č. 3/2025 - projednat s SDH Nevid pořádání hry Plamen   - zajistí:  ORM 

                                                                                                             

 

 

 

 

 

10. Závěr jednání provedl starosta Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za účast a 

jednání ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:                               Věra Sedláčková 

Ověřovatel zápisu:            Vladimír Sazima 

 
 

 

 

 

 
 


